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passin factura per això 
però, el que és molt clar, 
es que si participem en 
un pacte, el nostre com-
pany ha de ser lleial. 
Convergència és una 
força política que arri-
ba a acords sense neces-
sitat. I això, es veu a 
Madrid amb el grup 
Parlamentari Català. 
Hem de seguir la Unia 
de cohèrencia del par-
tit». 

VAlfons Collado fou 
elegit per majoria ab-

soluta entre els afiliats 
de Mollet. Molts diuen 
que és el millor candi-
dat perquè es una per-
sona que no ha partici-
pat en les picabaralles 
internes que hi han ha-
gut a Convergència. 
Com es lògic, Collado 
creu que «CDC pot te-
nir alguns candidats 
vàlids. En l'actualitat 
els quatre regidors de 
Convergència a l'Ajun-
tament són vàlids per 
portar qualsevol cartera 

de gestió. Això, no ho 
poden dir la resta de 
grups municipals tot i 
que tenen més regidors 
que nosaltres. Dubto 
que els altres grups esti-
guin en la nostra situa-
ció». Encara no s'han 
donat a conèixer perque 
«encara no hi ha res de 
res». 

Les coses que 
no funcionen 
a Mollet 

Com és normal i na-
tural, un partit polític 
ha de tenir els concep-
tes clars vers les coses 
que no estàn funcio-
nant a Mollet. Per Al-
fons Collado <d'equip 
que esta governant no 
•genera entusiasme. Els 
problemes de trànsit 
son molt greus, po-
dríem dir, que són un 
veritable desastre. La 
gestió municipal està 
molt centralitzada per 
part de l'alcalde. Aques-
ta individualitat obeeix 
a una naturalesa prò-
pia de la persona 
—cada persona és com 
és— però també és per-
què els seus col·labora-
dors són tan fluixos que 
es veu obligat a tapar 
forats com sigui. Per 
part de l'alcalde hi ha 
incapacitat per motivar 
el seu equip de treball. A 
més, fins els temes tèc-
nics els polititza. Això 
fa que ningú opini fins 

que no ho ha fet l'alcal-
de». 

Collado afegeix í<.que 
després de llegir el but-
lletí de l'Ajuntament, 
"Quatre Cantons" treus 
la conclusió que l'alcal-
de ho fa tot». 

La gestió municipal 
és un dels temes que li 
dona més importància 
l'Alfons Collado. «La 
nostra gestió pot arri-
bar a ser molt més efi-
caç. No podem dir que 
l'Ajuntament funcioni 
com una empresa pri-
vada però si ha de tenir 
uns nivells d'eficàcia 

mes grans.» 
A partir d'ara co-

mença una tasca que 
finalitzarà amb les 
eleccions de l'any vi-
nent. La tasca no serà 
gens fàcil i el segui-
ment de Convergència 
a la política local hau-
rà de ser millor del que 
es fins ara. «El segui-
ment —diu Collado— 
estarà en funcions de 
conèixer els problemes, 
no d'atacar a l'adversa-
ri. El fet d'haverme es-
collit tan aviat no és 
que volguem entrar en 
una pre-campanyasino 

que hem de conèixer la 
situació a fons, estu-
diar-la i començar a 
preparar possibles solu-
cions però, si es fan 
errors molt grans els 
haurem de denunciar.» 

L'Objectiu es clar: 
«arribar a ocupar la 
gestió municipal l'any 
9L A Mollet les coses es 
poden fer millor del que 
s'estan fent». 

Les hores i la dedica-
ció no seràn cap obsta-
cle pel nou equip de 
l'Alfons Collado. 
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